



ISSS 1986 1B

III. CONGRESS Hamburg, 13.-20. 8. 1986

Organizing Committee
Chairman
Prof. Dr. K.H. Hartge

Institut für Bodenkunde
Herrenhäuser Str. 2
3000 Hannover 21

Organizing Secretariate
HAMBURG MESSE UND
CONGRESS GMBH
Congress-Organisation
P.O. Box 3023 60
D-2000 Hamburg 36
Fed. Rep. of Germany
Tel.: 040 3592-426

Dear colleague, G. Petrosian

February 1986

The abstract you have submitted to our programme committee has been reviewed. It is a pleasure and a privilege for me to inform you that it has been accepted for presentation at the congress.

It has, however, not yet been decided whether your paper will be scheduled for oral or poster presentation. This decision will be taken in March and you will be informed accordingly.

Please, read the instructions to authors that are given in our bulletin No. 68. Follow them as closely as possible to make sure that the audience may take full advantage of your presentation.

Please, let me emphasize that we would feel honoured by your participation. The congress definitely expects to take advantage of your contributions and the broad and extended experience which they ever reflect.

I look forward to seeing you at the congress.

Sincerely yours

Международное общество почвоведов
XIII Конгресс
Оргкомитет
председатель
проф., доктор К.Хардге

Гамбург, 13-20.08.1986

февраль 1986

Дорогой коллега, Г.Петросян

Тезисы, представленные Вами по нашей программе, рецензированы. Мне приятно информировать Вам, что они (тезисы) приняты, для представления на конгресс.

Однако, еще не решено Ваш доклад будет устным или стендовым. Это решение будет принято в марте и Вы соответственно будете информированы.

Пожалуйста, прочтите правила для авторов, которые даны в бюллетени № 68. Следуя, по-возможности, этим правилам будьте уверены, что аудиторья сможет более полноценно воспользоваться Вашими сообщениями.

Пожалуйста, разрешите мне особо отметить, что Ваше участие для нас большая честь. Конгресс определенно ожидает воспользоваться Вашим вкладом широтой и полнотой эксперимента, которые когда-либо строжили.

С нетерпением ждем Вас на конгрессе.